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Protokols Nr. 8/25  

2025.gada 2. jūlijā 

Norises vieta: Pils ielā 2, Smiltenē  

 

Sēde sasaukta: Plkst. 18.00 

 

Vada: Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Kristaps Kalniņš   

Piedalās: Padomes locekļi: Dzintra Cīrule, Velga Mālkalne, Mārīte Miezīte, Sarmis Zauska, Jānis Mālkalns 

Darba kārtībā: 

1. Smiltenes pilsētas Iedzīvotāju padomes vadītāja, vietnieka un sekretāra ievēlēšanas un pārvēlēšanas 

kārtības apspriešana. 

2. Uzņēmēju sanāksmes ar Smiltenes IP un Smiltenes novada pašvaldību organizēšana. 

3. Smiltenes IP tikšanās ar Smiltenes novada domers priekšsēdētāju. 

4. Jautājumu sagatavošana 19.07.2025. disku golfa turnīram, kurā piedalīsies jaunievēlētie deputāti. 

5. Dažādi 

 
Sēdes gaita: 

1. Padome pārrunā izstrādāto kārtības projektu, tiek nolemts katram to izskatīt individuāli, veikt savas piezīmes 

un komentārus, kopīgi apspriest nākošajā sēdē, apstiprināt visiem pieņemamu versiju. Diskusija par vēlēto 

amatu pienākumiem, vai tie ir jānosaka formāli. Padomes locekļi izsakās par iesaistīšanās mērogu un 

intensitāti. 

2. Diskusija par tikšanās formātu un iespējām ar Smiltenes pilsētas uzņēmumiem. Priekšsēdētājs ir apspriedis 

tikšanās jautājumu ar pašvaldības atbildīgo darbinieku Modri Apsīti, kurš ir atvērts sadarbībai. Tiek ierosināts 

izmantot 19.jūlijā organizēto uzņēmēju pasākumu. Par to Kristaps sazināsies ar M.Apsīti. Sarmis izsaka 

viedokli, ka padomei ir jābūt kā vidutājam starp uzņēmjiem un pašvaldību un jāveicina laba sadarbība. 

3. Pārrunājot jautājumu, tiek nolemts, ka Domes priekšsēdētājam Ervinam Labanovskim tiks piedāvāts tikšanās 

laiks nākošajā Padomes sēdē 23.07.2025. vai pēc E.Labanovska iespējām. Tikšanās laikā jāatgādina, ka pirms 

deputātu ikgadējām tikšanām ar iedzīvotājiem, deputātiem jātiekas ar iedzīvotāju padomēm. 

4. Disku golfa turnīrs 19.07.2025. pilsētas svētku laikā būs sportiska un atraktīva aktivitāte jaunievēlētajiem 

deputātiem ar smilteniešu līdzdalību un iespēju klausīties sarunas spēles laikā. Padomes locekļi sagatvos katrs 

vienu jautājumu domē pārstāvētajiem sarakstiem par partijas programmas saturu. Tie jāiesūta līdz 9.jūlija 

vakaram kopējā e-pastā. Tad Kristaps tos tālāk pārsūtīs Sporta bpārvaldes vadītājam Matīsma Mežulim. 

5. Kristaps atgādina, ka šodien noslēdzas pieteikumu iesniegšana līdzdalības budžeta aktivitāšu projektā.  Tiek 

plānots, ka pārstāvis no Padomes tiks iesaistīts vērtēšanas komisijā par aktivitāšu idejām Smiltenē. Mārīte 

izsakās par iedzīvotāju rakstīto par latvāņu apkarošanu. Tā kā šī darbība notiek regulāri un aktīvi, un ir 

izvietota informācija gan vietās, kur notiek darbības, gan mājas lapā, tad jāsecina, ka iedzīvotājiem nav 

pietiekamas informācijas. Tiek ierosināts sazināties ar atbildīgo personu un ierosināt izstrādāt infografiku, ko 

ievietot “Domes Vēstīs” un mājas lapā. Dzintra izsakās par pasākumu trūkumu Jāņukalnā uz Jāņiem kā arī 

vispārīgi – kad Jāņukalna estrāde ir atjaunota, tur ir jānotiek pasākumiem sezonas laikā. Šogad to ļoti negatīvi 

ietekmē veiktās pārmaiņas Smiltenes kultūras struktūrvienībās, kā rezultātā Smiltenes Kultūras centra  

mākslinieciskie un radošie dabinieki ir uzteikuši darba attiecības. Padomes uzdevums būtu noskaidrot 
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pasākumu plānu, kas norisināsies Jāņukalnā un vai ir iespējams piesasitīt pasākumu organizatorus, kas paši 

rīko pasākumus Jāņukalnā.  

Nākošā Iedzīvotāju padomes sēde tiks sasaukta 2025.gada 23.jūlijā, plkst.18.00 Pils ielā 2, Smiltenē. 

Sēde tiek slēgta plkst.19.10 

Padomes priekšsēdētājs   

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 


